
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 5. oktober 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål C
Kan ministeren bekræfte, at kommunerne har de fornødne ressourcer og
kompetencer til at varetage udrulningen og administrationen af regeringens
kontanthjælpsloft, således at borgernes retssikkerhed bliver - og forbliver - op-
retholdt? Der henvises bl.a. til Ankestyrelsens praksisundersøgelse om an-
vendelsen af sanktioner over for uddannelses- og kontanthjælpsmodtagere,
der viser enorme udfordringer med varetagelsen af borgernes retssikkerhed
allerede under det nuværende og noget mere simple sanktionssystem. Sam-
rådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20151, jf. BEU alm.
del - samrådsspm. CP.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Gejl (ALT).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
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